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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XXIII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 12.09.2022, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania septembrového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 

Staré Mesto som sa intenzívne venoval pracovným kontrolným dňom, aby sa dokončili investície a 

to modernizácia vnútorného dvora v tzv. Malej Prahe, ihriskách a kontajneroviskách. 

 

Osobne som podporil členov súboru Divadla Milénium aj Divadla Hopi Hop a zúčastnil sa na 

premiérach Zo života hmyzu a Snehová kráľovná. 

 

V októbri sa konala aj obľúbená súťaž o naj staromestského psíka, ale aj slávnosť Úcta k starším v 

Radničnej sále. Zúčastnil som sa aj na športovom dní seniorov a akcii Galavačer Strieborné dialógy. 

 

Pri príležitostí narodenín som bol prijatý u arcibiskupa Mons. Bernarda Bobera, ktorému som 

gratuloval.  

 

V čase adventu som sa zúčastnil na vianočnom stretnutí s ľuďmi bez domova v Charitnom dome sv. 

Alžbety – Arcidiecézna charita Košice a na stretnutí ukrajinských utečencov, ktorí bývajú v areáli 

Kúpaliska ČH, ale aj na predvianočnom posedení staromestských seniorov v Radničnej sále 

miestneho úradu. V predvianočnom čase som osobne prijal a poďakoval našim VPP pracovníkom za 

ich prácu pri zveľaďovaní MČ Košice – Staré Mesto. Osobne som poďakoval za prácu zamestnancom 

miestneho úradu na predvianočnej kapustnici.  

 

Zúčastnil som sa pracovného stretnutia s okresným prednostom a riaditeľmi Okresného a Krajského 

riaditeľstva PZ Košice. 

 

Ako zvolený poslanec som sa zúčastnil na slávnostných zasadnutiach mestského zastupiteľstva a 

zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, kde som zložil sľub poslanca. Stal som sa členom 

Mestskej rady v Košiciach, členom majetkovej, kultúrnej komisie a komisie na ochranu verejného 

záujmu a členom Dozornej rady mestskej spoločnosti Tepelné hospodárstvo. V KSK som členom 

kultúrnej, zdravotnej a finančnej komisie.  

 

V Stredisku sociálnej pomoci mesta Košice na Garbiarskej ulici som v decembri blahoželal 

Staromešťanom a Staromešťankám k významným okrúhlym jubileám a dva dni pred Štedrým 

večerom som prijal aj členov novozvoleného výboru Denného centra seniorov pri MČ Košice – Staré 

Mesto.  

 

Na pracovnom stretnutí s riaditeľkou neziskovej organizácie Usmej sa na mňa Andreou Mikovou, 

ktorá pomáha hendikepovaným ľuďom zaradiť sa do bežného života, sme rozprávali o problémoch a 

ďalšej spolupráci, keďže v priestoroch miestneho úradu využíva na prízemí jednu miestnosť na 

chránenú dielňu. 

 

Na pracovnom rokovaní kooperačnej porade Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a 

informatizácie SR na Meste Košice k plánu obnovy a z neho vyplývajúcich výziev sme spolu so 

starostami hovorili o podaných projektoch.  Zúčastnil som sa na mimoriadnom zasadnutí MZ v 

Košiciach.  

 

Aktívne sa zúčastňujem na rokovaniach komisie na delegovanie kompetencií, ktorých výsledkom 

bude návrh prechodu niektorých dôležitých kompetencií vrátane zodpovedajúcich financií z Mesta 

Košice na príslušné veľké mestské časti s cieľom odstrániť nelogické disproporcie v rozhodovaní a 

zrýchliť procesy tak, aby občan dostal komfortné služby v oblasti čistoty, verejnej zelene a kvality 

chodníkov a detských ihrísk. 
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V januári som sa spolu so zamestnancami zameral na prípravu celoštátneho referenda, aby všetky 

okrsky a komisie v MČ Košice – Staré Mesto boli riadne pripravené a obsadené vyškolenými členmi 

a zapisovateľmi. Referendum prebehlo bez problémov. 

 

Zúčastnil som sa aj novoročného stretnutia s primátorom Jaroslavom Poláčekom v historickej radnici. 

 

Na pracovnom stretnutí s majiteľmi jedální, ktoré poskytujú seniorom stravovacie služby sme dohodli 

postup a podpis dohôd v súlade s VZN tak, aby seniori už nenakupovali lístky na miestnom úrade, 

ale po rozhodnutí, kde sa budú stravovať, mohli rovno ísť na obed do vybraného zariadenia.  

 

Na pracovnom stretnutí s Viktoriou Bondarenko, ktorá prevádzkuje materskú škôlku pre ukrajinské 

matky s deťmi, sme hovorili o prevádzke a ďalšom fungovaní. 

 

Na stretnutí s Tomášom Gálom, predstaviteľom občianskeho združenia Active Life, sme dohodli 

spoluprácu pre rok 2023 – akciu Spoznaj behom Staré Mesto. 

 

S riaditeľkou charitného domu sv. Alžbety – Arcidiecézna charita Košice Soňou Hlaváčovou sme na 

pracovnom stretnutí hovorili o možnostiach, ako zvýšiť kapacitu útulku, ktorý už dnes nepostačuje 

požiadavkám ľudí bez domova.  

 

Na dvoch pracovných stretnutiach s riaditeľkou Múzea Vojtecha Löfflera Noemi Rácz sme hovorili 

o prevádzkových problémoch, ale najmä o podaných projektoch na prieskum a obnovu budovy. 

 

V tomto volebnom období som sa stal redakčnej rady košických mestských samosprávnych novín v 

SKRATKE, zúčastnil som sa dvoch zasadnutí redakčnej rady.  

 

Spolu so zástupcom starostom sme sa v januári venovali čistote v historickom centre, najmä 

preplneným kontajnerom, ktoré napriek zákazu stáť na uliciach, špatia pamiatkovo chránené jadro 

Košíc. Dôvodom je nedodržiavanie VZN zo strany majiteľom domov, ktorí odmietajú kontajnery 

zasunúť do vnútorných dvorov.  Na žiadosť MČ Košice – Staré Mesto, po upozornení obyvateľov 

Vodnej ulice a následnom schválení Mestom Košice, boli z Vodnej ulice odvezené kontajnery. 

Občania prešli na vrecový zber, resp. využívajú kontajnery pri Hoteli Golden Royal.  

 

S jeho majiteľom sa uskutočnilo pracovné rokovanie, kde sme aj za účastí poslancov a poslankýň 

miestneho zastupiteľstva, občanov z obytných domov na Vodnej ulici hľadali riešenie, ako vyriešiť 

efektívne, ale i esteticky prijateľne odpadové hospodárstvo. Následne sa konalo pracovné stretnutie 

na Krajskom pamiatkovom úrade v Košiciach, kde sme spolu s majiteľom hotela dohodli pilotnú 

realizáciu kontajneroviska na roho Štefánikovej a Vodnej.  

 

Apri príležitosti 78. výročia oslobodenia Košíc sme so svojim zástupcom položili veniec k Pamätníku 

neznámeho vojaka na Námestí osloboditeľov. 

 

Zúčastnil som sa aj na školení pre starostov pod vedením Doc. Jozefa Sotolářa.  

 

Prijal som pozvanie na slávnosť pri príležitosti 15. výročia zmeny exarchátu na eparchiát 

Gréckokatolíckej cirkvi.  

 

Na pracovných rokovaniach s firmou EU Project sme hovorili o možnostiach podania projektov v 

rámci aktuálnych, resp. pripravovaných výziev. 

 

Zúčastnil som sa 1.darcovskej konferencie združenia Úsmev ako dar i pracovného stretnutia s novou 

starostkou MČ Košice – Juh.  
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Zúčastnil som sa zasadnutia Rady starostov, na ktorej bolo nosnou témou prefinancovanie nákladov 

mestských častí v súvislosti s pomocou Ukrajine.  

 

Začiatkom februára 2023 som dostal oficiálne pozvanie na návštevu Kyjeva, kde sme vycestovali 

spolu s mojim zástupcom, nakoľko bol taktiež veľmi aktívny v projekte SOS Ukrajina 2022.  

 

Zúčastnil som sa pracovno – prezentačného stretnutia ÚHA na tému zmeny dopravného riešenia 

križovatky pri amfiteátri v súvislosti s plánovanou výstavbou v areáli bývalých tlačiarni.  

 

V rámci fašiangovej slávnosti v staromestskej radničnej sále som pozdravil staromestských seniorov.  

 

S predstaviteľmi Karpatskej nadácie sme prebrali výzvu grantového programu Spolu pre deti. 

 

Zúčastnil som sa vernisáži v Múzeu Vojtecha Löfflera k výstave, ktorá je venovaná jednému z 

najlepších kresliarov Júliusovi Hegyessymu. 

 

Zúčastnil som sa na prezentácii nového parkovacieho systému z dielne Mesta Košice.  

 

Od 1. februára 2023 došlo k zmene organizačnej štruktúry miestneho úradu z dôvodu zefektívnenia 

fungovania úradu. 

 

Od polovice januára som mal každú stredu vyhradenú od 16. do 17. hod pre osobnú komunikáciu s 

poslancami. Verím, že aj napriek tomu, že to doteraz nevyužili, tak si nájdu čas a prídu. 

 

Intenzívne spolu s pracovníkmi úradu pracujeme na vyhľadávaní rôznych výziev a grantov nielen z 

Plánu obnovy, ale aj menšie podprahové výzvy. V januári som podpísal zmluvu o poskytnutí NFP od 

MPSVR, kde sme získali 78 tisíc na vzdelávanie zamestnancov a modernizácie zasadačky 123 s 

doplnením smart technológií.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


